
– Kollégái mind csak úgy beszélnek 
Kovács Péterről, mint aki a tettek 
embere, aki csak olyat ígér meg, 
amit aztán tűzön-vízen keresztül-
visz. Önnek mi a tapasztalata?

– Péter egy korrekt, elképesz-
tő munkabírású ember. Több mint 
húsz éve, 1990-ben választották 
önkormányzati képviselőnek, az-
óta ismerem, rengeteget dolgoz-
tunk együtt, így mind a képvise-
lői, mind a városvezetői munkája 
alapján ugyanezt láttam. Pontos 
tervek és elképzelések alapján ha-
lad, maximalista, ezt pedig meg-
követeli a munkatársaitól is. Arra 
pedig mindig is különösen érzékeny 
volt, hogy csak olyat vállaljon, vagy 
ha tetszik, olyanra tegyen ígéretet, 
amit be is tud tartani. Ezt bizonyít-
ják a kertvárosi eredmények is: 95 
százalékban teljesültek a négy éve 
tett vállalások. 

– Megtapasztalták mind az el-
lenzékben, mind a kormányoldalon 
végzett képviselői munkát, lát ebben 
különbséget?

– Igen. A jelenlegi felállásban lé-
nyegesen több lehetőségünk van tenni 
Kertvárosért. Ez egyébként az utóbbi 
két ciklusban egészen látványos is, 
elég csak körülnézni, hogy bárki lás-
sa: olyan csapat állt itt a kerületben 
össze, amelyikben bízhatnak az itt 
élők. Annyi mindent tettek, tettünk 
ez idő alatt, hogy még összeszámolni 
is nehéz! A fejlődést pedig a Kertvá-
rosban élők nap, mint nap érezhetik 
és élvezhetik. Ez természetesen nem 
jelenti azt, hogy hátradőlhetünk, sőt! 
Végre leraktuk a stabil alapokat, foly-
tassuk hát az építkezést!

– Mit tart a legfontosabb ered-
ménynek az elmúlt évekből?

– Nehéz rangsorolni, Kovács Péter 
vezetésével itt tényleg egészen hihe-
tetlen munka folyt. Amióta ő a pol-
gármester, sok régi álmunk valósult 
meg közös erőfeszítéssel. Uszodát 
építettünk Mátyásföldön és Rákos-
szentmihályon, százötven plusz 50 

új utat, útszakaszt aszfaltoztunk le. 
Erre a célra félmilliárd forintos támo-
gatást nyertünk el. Új játszótereket 
építettünk, óvodákat bővítettünk és 
iskolákat újítottunk fel, megszépítet-
tük a Centi- a Lándzsa- és a Szent 
Korona lakótelep közterületeit, a 
Havashalom parkot. Bölcsődét épí-
tettünk Cinkotán, visszavásároltuk és 
fejlesztettük az Ikarus sporttelepet, 
ahol végre az időjárástól függetlenül 
egész évben sportolhatnak a gyere-
keink. Rekortán atlétikai pályát, két 
nagy és egy kis műfüves pályát épí-
tettünk. Újjávarázsoltuk a Sashalmi 
Piacot és a környékét; végre kulturált 
teret adhatunk a helyi kiskereskedők-
nek, termelőknek és piacra járóknak. 
Elkezdtük Cinkota főterének meg-
újítását és a Szilas-menti kerékpárút 
építését. Befejeződött a Hősök terei 

szakrendelő külső felújítása és az in-
tézmény környezetének rendbetétele, 
a Margit utcai rendelő teljes felújítá-
sa mellett a szakrendelő gépparkja 
egy digitális röntgennel is kiegészült. 
A nyugdíjasok számára biztosított 
szolgáltatások köre tovább bővült 
az idei évben a nyugdíjasok szállító 
szolgálatával. Az már csak hab a tor-
tán, hogy az állam átvállalta minden 
önkormányzat, így a XVI. kerület 
adósságát is. Ennek eredményeként 
éves szinten 500 millió forint forrása 
szabadul fel a kerületnek, melyet to-
vábbi fejlesztésre fordíthat, mint pél-
dául a Segesvár utcai játszótér, vagy 
a Szilas-patak menti pihenőpark.  

– Mi köti össze ezeket a beruhá-
zásokat?

– Természetesen az, hogy az itt 
élőknek mi a fontos. A kerület veze-

tése pedig pontosan tudja ezt, hiszen 
odafigyel az emberek véleményére. 
Az iskolában, a piacon, a rendelőben, 
a közértben, a parkban, a postán – 
Péter mindenhol tart „fogadóórát”, 
ahogy egyébként én is. Gyűlnek az 
információk. 

– Hol tart Ön szerint ma a Kert-
város?

– Túlzás nélkül mondhatom, hogy 
Kovács Péternek és a csapatának a 
munkájával, illetve a közös erőfeszí-
tésekkel Budapest egyik legélhetőbb 
és legjobban fejlődő kerülete lettünk. 
Jó itt élni. Ha ugyanez a csapat kap 

újra bizalmat, akkor pedig még jobb 
lesz. Mert nem állhatunk meg, sok 
még a tennivaló! A közbiztonság so-
ha nem lehet elég jó, folytatni kell 
az óvoda és iskola felújítási prog-
ramot, jobbá tenni az egészségügyi 
ellátást, bővíteni az ifjúsági- és tö-

megsport lehetőségeit, 
és nem utolsó sorban 
megoldást kell találnunk 
a repülőgépzajra. Csak 
akkor védhetjük meg 
közös eredményeinket 

és akkor léphetünk előre, ha október 
12-én a közösség érdekét nézzük, és 
Kovács Péter polgármestert, illetve a 
Fidesz-KDNP képviselőjelöltjeit tá-
mogatjuk. Ezúton is kérek mindenkit, 
főképp azokat, akik áprilisban engem 
tiszteltek meg a bizalmukkal, az sza-
vazzon rájuk!

Kertváros ma biztosan nem 
tartana ott, ahol, ha Kovács 
Péter polgármester nem 
épít egy ilyen csapatot és 
nem mozgat meg mindent 
a kerületért – nyilatkozta 
lapunknak a kerület 
országgyűlési képviselője. 
Szatmáry Kristóf büszke 
arra, hogy hosszú évek óta 
együtt dolgozhat Kovács 
Péterrel, és bízik abban, 
hogy a választók bizalmából 
folytathatják az eredményes 
közös munkát.
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Ebben a csapatban 
bízhatnak a kertvárosiak

Nem állhatunk meg, 
sok még a tennivaló!



Fiatal, de tapasztalt képviselőjelöltet indít 
Zugló 13. választókerületében a Fidesz. Dr. 
Juhász-Pintér Pál évekig a Nemzetgazdasági 
Minisztérium főosztályvezetője, illetve szak-
értője volt, előtte jogászként és tanárként is 
dolgozott. Azonban elmondása szerint mindig 
is a közösséget akarta szolgálni, az emberek 
érdekeit képviselni.

„Zuglóban élve megismertem és megszeret-
tem a kerületet. Az utóbbi néhány évben köze-
lebbről is tapasztaltam, hogy az önkormány-
zat hogyan gondoskodik minden társadalmi 
csoportról a gyermekes családoktól kezdve a 
fiatalabb generációkon keresztül egészen az 
idősebb korosztályig bezárólag, figyelembe 

véve az egyes csoportok igényeit. Helyenként 
segíthettem is abban, hogyan az önkormányzat 
hatékonyan érvényesítse a kerületben lakók érde-
keit. Remélem, erre még több lehetőségem lesz 
képviselőként” – mondta lapunknak a 35 éves 
politikus, akinek meggyőződése, hogy az utóbbi 
években jó irányba haladnak a kerület ügyei.

„Azért akarok tenni, hogy az eddig elért 
eredményeket megőrizzük, biztos alapnak te-
kintve tovább fejlesszük azokat. Mert vannak 
olyan ügyek, amelyek állapotával sohasem 
lehetünk elégedettek, elég csak az oktatási 
intézmények felújítására, az egészségügyi 
intézmények fejlesztésére vagy akár a köz-
biztonság további megerősítésére gondolni. 

Családapaként fontos az is számomra, hogy 
gyermekeink megfelelő környezetben nőhes-
senek fel” – jelentette ki Dr. Juhász-Pintér Pál. 
Utóbbira példaként említette, hogy az ország 
egyik legpatinásabb sportklubja, a BVSC új-
ra fejlődésnek indult az önkormányzat és a 
sportklub együttműködésének köszönhetően. 
„Ezt az együttműködést a továbbiakban is 
folytatni kell annak érdekében, hogy egész-
séges gyerekeket láthassunk magunk körül” 
– tette hozzá. Dr. Juhász-Pintér Pál az eddig 
megszerzett önkormányzati, közigazgatási 
és civil szervezeti tapasztalatait mind annak 
a szolgálatába kívánja állítani, hogy Zugló 
fejlődése ne álljon meg, hogy végérvényesen 
olyan kerületté váljon, ahol jó élni, ahol jó 
dolgozni vagy éppen ahol megfelelően lehet 
eltölteni a szabadidőt.

Az október 12-i önkormányzati válasz-
tásnak Zuglóban nagyobb tétje van, 
mint máshol: a választóknak arról kell 
dönteniük, hogy egy tősgyökeres XIV. 
kerületi, vagy egy helyismerettel nem 
rendelkező politikus legyen-e a polgár-
mester – egyebek között erről is beszélt 
lapunknak Zugló köztiszteletben álló 
díszpolgára, Baranyi László. A nagy 
megbecsülésnek örvendő színművész 
reméli, hogy a sok hangos botrány után 
végre konszolidálódhat a helyzet a kerü-
letben, és nyugodt körülmények között 
folytatódhat a fejlődés, melyre Rozgonyi 
Zoltán alpolgármester, a Fidesz-KDNP 
polgármesterjelöltje a garancia. 

Baranyi László már csaknem 50 éve 
él Zuglóban, jól ismeri a kerületet és 
a helyi viszonyokat. „Betelepülő va-
gyok, 1968-ban nősültem be Zuglóba” 
– fogalmazott. A 87 esztendős művész 
szerint itt kedves, barátságos, befogadó 
közösség él, ahol számtalanszor megál-
lítják az utcán, csakhogy megtudják, 
hogy van. „Csak úgy lubickolok az 
önkormányzat szeretetében és figyel-
mében, hívnak, elismerik a munkámat, 
a születésnapomról sosem feledkeznek 
meg, és művészként is engednek kitel-
jesedni” – mesélte Baranyi László, aki 
az egyik legnagyobb elismeréseként 
tartja számon, hogy Zugló díszpol-
gárává avatták. „Büszke vagyok rá, 
hogy mindig számítanak rám. Iga-
zolt ’56-os nemzetőrként a Mártírok 
terén én mondok verset – ez nekem 
a szívügyem, semmi pénzért le nem 
mondanék erről! De arról sem, hogy 
a külhoni magyarok eskütételén sza-
valjak” – hangoztatta Baranyi László, 
hozzátéve: Zugló önkormányzatának 
vezetése nagyon közel áll az ő érték-
rendjéhez. „Rozgonyi Zoltánnál jobb 
polgármestert nehezen tudnék ebbe a 
székbe elképzelni. Jól ismeri a kerü-
letet, a zuglóiakat, tisztában van az itt 
élők problémáival és mindent meg is 
tesz azok megoldásáért” – fogalmazott 
Baranyi László. 

2 Közéleti Helyi Hírek

Készen a munkára

„Elképesztő változások történtek a BVSC-
ben”- nyilatkozta lapunknak Szentpáli Gá-
bor, a BVSC ügyvezető elnöke, aki sportolói 
nevében nem győz eléggé hálás lenni Zugló 
vezetésének. „A XIV. kerületi önkormányzat 
valósággal tűzbe ment a klubért, különösen 
Rozgonyi Zoltán alpolgármester. Nem volt 
könnyű kiharcolni, hogy a kerület végre át-
vehesse a MÁV-tól a súlyosan eladósodott 
egyesületet, illetve az annak helyet adó mint-
egy 5,5 hektáros területet” – fogalmazott 
Szentpáli Gábor. Mint mondta, az egy éve 
megválasztott klubelnök, Szatmáry Kristóf, 
illetve Rozgonyi Zoltán, Zugló alpolgármeste-
re sokat harcolt azért, hogy a zuglói klasszisok 
végre elfogadható körülmények között edz-
hessenek, és kitartó munkájuknak meg is lett 
az eredménye: felszámolták a BVSC-t a csőd 
szélére sodró, tetemes adósságot, amelyet a 
korábbi alulfinanszírozottság miatt halmoz-
tak fel, majd komoly beruházásokat kezdtek.

„Régóta nem tapasztaltuk, hogy a poli-
tikusoknak fontos lett volna a klub, amely 
úgy ért el nemzetközi sikereket, hogy az itt 
dolgozók egészen alacsony színvonalú lé-
tesítményekben végezték rendkívül magas 
színvonalon a szakmai munkát. Ide ráadásul 
rengeteg gyerek is jár: mintegy 350 vízilab-
dázó, 100-120 úszó és 50-60 műugró. Ezzel 
az ország egyik legnagyobb vizes utánpót-
lás bázisa vagyunk, és mostantól végre el-

mondhatjuk: európai körülmények között, 
a korszerűbb feltételeknek köszönhetően 
pedig korábbihoz képest hosszabb ideig is 
edzhetnek a gyerekek, fiatalok, sportolni 
vágyók”- folytatta Szentpáli Gábor. 

Csak a régi uszoda felújítására, illetve az 
új uszoda felépítésére több mint 1,1 milliár-
dot fordítottak.  A pályázati pénzhez a zuglói 
önkormányzat mintegy 350 milliós forintos 
önrészt biztosított. Ebből már gyakorlatilag 

teljesen megújult a régi uszoda; az öltözők, 
a beléptető rendszer, a szellőztető és a bel-
ső burkolat. „Lényegében a padlótól a tető-
ig újjászületett a létesítmény, és a korábbi 
szabadtéri medencék helyén felépített két 
új medence fölé is hamarosan tetőt húznak. 
Közben mintegy 220 millió forintból a lab-
darúgó létesítmények is megújultak: újjáva-
rázsoltuk az öltözőket, a három új műfüves 
pályából kettő kész, de felújítjuk a centerpá-
lyát is. A vívótermünket is fel kellett újítani, 
öltözők, vizesblokkok épültek és vadonatúj 
találatjelző is segíti a sportolóinkat”- sorolta 
az eredményeket a sportvezető, hozzátéve: 
a zuglóiak kedvezménnyel vehetik igény-
be a sportterület szolgáltatásait, a BVSC 
óvodáját, valamint a kerületi iskolások az 
úszásoktatást”.

„Csapatunk készen áll arra, hogy Zuglóban pél-
dátlan fejlődési időszakot nyissunk” – ezzel a 
mondattal nyitotta Rozgonyi Zoltán, Zugló pol-
gármesterjelöltje a Fidesz-KDNP egyéni képvi-
selőjelöltjeinek bemutatását, illetve az ehhez kap-
csolódó jótékonysági akciójukat. Zugló jelenlegi 
alpolgármestere mindenkit emlékezetett arra az 
időszakra, amikor négy évvel ezelőtt átvették a 
XIV. kerület vezetését: 8 milliárdos adósságot 
kellett felszámolniuk, a további zavartalan mű-
ködéshez pedig konszolidálni kellett a költség-
vetést. „Megszüntettük a felesleges, pénznye-
lő tanácsadói szerződéseket. A fejlesztéseknek 
köszönhetően megújultak a bölcsődék, óvodák, 
iskolák, egészségügyi és szociális intézmények, 
megszépültek a közterek, az utak, a járdák” – 
sorolta az eredményeket Rozgonyi Zoltán, aki 
szerint a sok eredmény ellenére van még ten-
nivaló bőven! A polgármesterjelölt elmondta: a 
megkezdett munkát folytatni kell, de ő, és a Fi-

desz-KDNP csapata is készen áll egy új Zugló 
megteremtésére. Majd az újonnan felálló csapat 
első közös tevékenységeként lefestették a Zugló 
Családsegítő és Jóléti Szolgálat és a mellette lévő 
óvoda kerítését.

Juhász-Pintér Pál, a 13. választókerület kép-
viselőjelöltje lapunknak elmondta: a 2010 előtti 
időszakhoz képest nagyon sokat fejlődött Zugló. 
„Tízmilliárd forinttal több fejlesztési pénz érkezett 
a kerületbe az elmúlt négy évben – ha más nem is, 
ez biztosan igazolja a Fidesz-KDNP eredményes-
ségét” – jelentette ki a politikus, aki szerint azért 
is lehet ismét sikeres a kerület vezetése, mert cél-
jaik egybecsengenek a kormányéval. „Tovább kell 
erősíteni a közbiztonságot, elsősorban a térfigyelő 
kamerarendszer bővítésével, a rendőrség támoga-
tásának újabb növelésével. Felére csökkentjük a 
zuglóiak ellen elkövetett bűncselekmények szá-
mát! Folytatni kell az iskola- és óvoda-felújítási 
programot, javítani az egészségügyi ellátást, 

jobbá tenni az idősek körülményeit, fejleszteni 
a tömegközlekedést” – sorolta Juhász-Pintér Pál, 
hozzátéve: a repülőgépzajról sem feledkezhetnek 
el. „Zugló fejlődése nem állhat meg! Ebben az 
emberek számíthatnak a Fidesz-KDNP-re” – fo-
galmazott a képviselőjelölt. 

Újjászületett a BVSC
Zugló szégyenfoltjából a kerület 
büszkeségévé lépett elő egyetlen 
év alatt a BVSC. A klub adósságát 
felszámolták, a gyerekeknek 
pedig európai körülményeket 
teremtettek a sportoláshoz. 

Zugló nem lehet 
ellenzékben!

Kerítésfestéssel mutatta meg erejét a Fidesz-KDNP képviselőjelölt 
csapata. Összefogásuk most jótékony célt szolgált, de mutatja 
azt is: bármikor és bármekkora energiával képesek az egész kerület 
szolgálatába állni. Rozgonyi Zoltán, Zugló polgármesterjelöltje 
arra kéri választóit, engedjék folyatatni az elkezdett, 
soha nem látott iramú munkát, hogy tovább épülhessen Zugló.

A Fidesz-KDNP polgármesterjelöltje 
Zuglóban: Rozgonyi Zoltán. Képvise-
lőjelöltek: Cseke Vanda, Tildy Balázs, 
Szatmáry-Jähl Angélát, Kovács Balázs, 
Erdős Dóra, Bihary Zoltán, Gyügyei At-
tila, Barabás Ferenc, Bátki László, Bötös 
Richárd, Tóth Tibor, Burger György, 
Juhász-Pintér Pál, Dr. Varga Péter és 
László Andrea.

Zuglót szolgálná Juhász-Pintér Pál 



Játszóterek, új parkolók és úthálózat – átadták a megújult Szent Korona lakótelepet. Ko-
vács Péter polgármester és Szatmáry László önkormányzati képviselő vágta át a szalagot 
a felújított és újjáépített közterületeken, a kerületi beruházásnak köszönhetően a gyerekek 
végre megújult Szalmarózsa téri és a Tavirózsa téri játszóteret is benépesíthették augusztus 
utolsó hétvégéjén. Az új, rekortán burkolatú focipályán az önkormányzat csapata vívott 
nagy csatát a gyerekekkel.

„A nyár elején jelentette be Kovács 
Péter polgármester, hogy elkezdő-
dött a Szilas-patak menti kerékpárút 
és közösségi park zöld területének 
a rehabilitációja. A projekt része a 
Zúgó patak újjáélesztése és a kö-
zösségi park kialakítása, valamint a 
Hermina utca mellett egy sportpark 
kialakítása” – kezdte a beszélgetést 
Vincze Ágnes képviselő, aki beszélt 
arról is, hogy a fiatalok már nagyon 
várták, hogy megkezdődhessen a 
közkedvelt pálya kialakítása az új 
helyen. „A korábbi helyszínen, a 
Centenáriumi lakótelepen a lakók 
kérését tiszteletben tartva megszün-
tettük a cross bicikli pályát, de a 
fiataloknak megígértük, hogy egy 
másik közeli helyszínen közösen 
újraépítjük a pályát. Ők is megértet-
ték a lakók panaszait és türelmesen 
vártak. Most végre eljött a várva 
várt pillanat és elkezdődik a pálya 
építése. A két utóbbi projekt elemre 
az önkormányzat a fővárosi TÉR-
KÖZ pályázaton pénzt is nyert” 
– tette még hozzá Vincze Ágnes.

Pichler Róbert, aki a korábbi 
évekhez hasonlóan most is szakér-
tőként segít a pálya kivitelezésében, 
elmondta: a fejlesztés célja, hogy 
egy bárki által ingyenesen igénybe 
vehető kerékpáros ügyességi pályá-
val a környékbeli kerékpárosoknak 

lehetőséget kapjanak a sportolásra, 
és a kerékpáros ügyességük fejlesz-
tésére. „A létesítmény tervezésé-
ben, építésében és üzemeltetésében 
a helyi biciklisek is részt vesznek, 
az együttműködésnek köszönhe-
tően a pálya több korosztályt és 
ügyességi szinttel rendelkező két-
kerekűt kiszolgál majd. A kerület 
kertvárosi adottságaihoz alkalmaz-
kodva szeretnénk kedvezni minden 
korosztálynak” – folytatta Vincze 
Ágnes. „Mi is tudjuk, hogy a ke-
rületben sok gyermek bringázik 
és az általános iskolások a legve-
szélyeztetettebbek, valamint azok, 
akik gyakorlat és tapasztalat nélkül 
ülnek kerékpárra. Ezért Pichler Ro-
bi segítségével ügyességfejlesztő, 
koordinációjavító oktatást szeret-
nénk indítani, ha a pálya elkészült. 
Természetesen minden korosztály 
fontos számunkra, így lobbizni fo-
gok azért a megválasztásom után is, 
hogy a körzetem mindenhol gon-
dozott legyen és amellett, hogy a 
fiatalok jól érezzék magukat a Cen-
tenáriumi lakótelepen az idősek is 
nyugodtan pihenhessenek. Példa-
ként szeretném említeni az Olga 
utcai futballpálya zajcsökkentését, 
melyet feltétlenül szeretnék megol-
dani” – zárta a beszélgetést a Cente-
náriumi lakótelep képviselőjelöltje. 

A családok a középpontban
Lehetőséget a gyerekeknek, fiataloknak – ezt szeretné megadni Dobre Dániel, első cik-
lusos önkormányzati képviselő jelölt Sashalmon és Rákosfalván. A legfontosabb „be-
mutatkozó” intézkedése az Egyenes utcai lakótelep játszótereinek felújítása lehet, hiszen 
lakótelepen felnőve találkozott az itt élőket érintő nehézségekkel. „Sok a fiatal család, 
és szeretnék, ha a gyermekeik biztonságban játszhatnának. Egy-egy elhanyagolt hinta, 
homokozó, kosárpálya – ez minden, amit használhatnak a gyerekek. Szerencsére ma 
már a funkcióbővítésen is gondolkodhatunk, hiszen a kerületben több kültéri fitness 
eszközt helyezett ki az önkormányzat – ezt láthattuk a Pálfi tér felújításánál. Építhetünk 
a megújult Szent Korona utcai lakótelep pozitív tapasztalataira is” – mondta Dobre 
Dániel. „Közgazdász és a nemzetközi kapcsolatok szakértője vagyok, ezért főleg a gaz-
dasági és a közösségi célú fejlesztési lehetőségek érdekelnek. Eddig is több olyan akciót 
támogattam, ahol fiataloknak biztosítottunk tartalmas kikapcsolódási lehetőségeket. 
Ilyen a Kertvárosi Focikupa, illetve az Erzsébetligeti Színházzal közös „Adj egy jegyet 
ajándékba!” jótékonysági akció”- tette hozzá.

„Dani a legfiatalabb képviselőjelöltje a Fejlődő Kertváros csapatának. Három női 
jelölt mellett három 30 év körüli jelöltünk van. Mindannyiuk kerületépítő javaslata-
ira számítunk” – hangsúlyozta Kovács Péter polgármester.
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Újra a lakóké a megújított 
Szent Korona telep

Elkezdődött a Hermina utcai 
bringapark kialakítása 

„Ugyan igaz a régi mondás – annyi 
évesek vagyunk, amennyinek érez-
zük magunkat. Bár én is elmúltam 
74 éves, és nem érzem a korom sú-
lyát, mégis feltettem magamnak a 
kérdést: bírom-e, hogy háziorvos-
ként és képviselőként is helyt áll-
jak” – kezdte a politikai búcsúját 
dr. Varga János, aki hosszú vívódás 
után kérte meg Kovács Péter pol-
gármestert, hogy inkább jelöljön a 
helyére egy dinamikus fiatalembert. 
Egy olyan utódot, akinek átadhatja a 
körzetét és segítőit, akikkel az elmúlt 
8 évben sikeresen dolgozott együtt. 

„Nem születtem politikusnak, 
mint ahogyan orvosnak sem, sok 
lépcsőn jut el az ember a választott 
hivatásához” – folytatta Varga dok-
tor, aki az érettségi után helyhiány 
miatt nem kezdhette el a pécsi or-
vosi egyetemet. Műtős segédként 
kezdte, majd az egyetem elvégzése 
után megpályázta a cinkotai körzeti 
orvosi posztot. „Tudtam, hogy ez az 
én utam. Már negyvenöt éve dolgo-
zom itt, és egy percig sem bántam 
meg” – fogalmazott dr. Varga János, 
aki több időt szeretne tölteni gya-
rapodó családjával, öt unokájával. 

Egyébként felesége, fia és lánya is 
háziorvos. 

A politikai pályát nem is túl ré-
gen, 2006-ban, még az MDF-szí-
neiben kezdte, majd megválasztott 
képviselőként az önkormányzat-
ban is folytathatta az addig is gya-
korolt egészségügyi és szociális 
prevenciós munkát, már a Fidesz-
KDNP színeiben. „Képviselőként 
Cinkota és Árpádföld napi gondjait 
is megismertem, sok olyan prob-
lémával találkoztam, amelyekkel 
orvosként nem. Tudatosult, hogy 
messze nemcsak az egészségügyi 

bajok okoznak rossz közérzetet az 
embernek” – mondta dr. Varga Já-
nos. „Balesetveszélyes elöregedett 
járdák, kátyús utak, szomszédok-
kal folyó viták, zajos környezet, és 
még sorolhatnám a megoldandó 
panaszokat politikai pályám kez-
detéről. Szerencsére sokat válto-
zott a környék az elmúlt években. 
Lényegében nincsenek már rossz, 
sáros utak, van viszont sok- sok 
kilométernyi aszfaltozott járda és 
út, modern bölcsőde épült, felújítot-
tunk iskolákat, parkokat, közösségi 
tereket. Ezekre helyi képviselőként 
nagyon büszke vagyok. Prevenciós 
tanácsnokként pedig arra, hogy az 
egész kerületet megmozgató egész-
ségügyi felvilágosító munkát si-
került elindítanunk és befejezni a 
dohányzás ellenes mintakampányt, 

amiben az Egészségügyi és Szoci-
ális osztály, a kerület pedagógusai, 
iskolái nagyon sokat segítettek” – 
sorolta politikai sikereit a búcsú-
zó képviselő. Dr. Varga János ezt 
követően kertvárosi intézmények-
ben, iskolákban, sportpályákon és 
színházban, a piacfelügyeleten, a 
rendőrségen, vagy épp az egészség-
ügyi dolgozók körében szervezett 
intenzív egészségügyi ellátással 
foglakozó tanfolyamokat a Men-
tőszolgálattal együttműködésben. 

„A megelőző munka továbbra 
sem áll meg, folytatódik az Or-
vos válaszol programunk, amely 
egy internetes interaktív lehetőség: 
szakorvosok válaszolnak bármely 
egészséget érintő szakmai kérdés-
ben. Vagyis továbbra is elérhető 
vagyok és segítek annak, aki csak 
erre megkér” – zárta szavait a há-
ziorvos. Varga János csak annyi 
tanácsot ad utódjának, hogy járjon 
nyitott szemmel, figyeljen az em-
berekre és hallja meg őket.

Elkezdődött a kerékpáros kalandpark kialakítása. 
A beruházás részleteiről Vincze Ágnes beszélt, 
aki szerint a fiatalok alig várták már az új lehetőséget.

Dr. Varga János búcsúzik
Senki sem születik politikusnak, ahogy orvosnak sem, hosszú út vezeti el 
az embert választott hivatásához – ezt vallja dr. Varga János, az önkormányzati 
képviselőségének most búcsút intő háziorvos. Úgy döntött: a betegeket és a családját 
választja a városi ügyek helyett. Átadja a stafétabotot, fiatal, dinamikus utódjának. 

Vincze Ágnes 
képviselőjelölt 

és Pichler 
Róbert egyeztet 

a gyermekek 
kerékpáros 

oktatásának 
részleteiről
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Nagy jelentősége van az ön-
kormányzati választásnak – 
erről Orbán Viktor minisz-
terelnök beszélt Kötcsén. Ezt 
azzal indokolta, hogy a ma-
gyar társadalmi, gazdasági 
és politikai rendszer nem 
tud működni önkormány-
zatok nélkül. Hozzátette: 
lelkében a magyar egy ön-
kormányzati ihletettségű 
nép, saját lábán szeret állni, 
saját magát szereti kormá-
nyozni, ezért nagyon fontos, 
hogy kiket választanak meg 
és milyen mandátummal az 
önkormányzati választáson.    

A miniszterelnök kulcs-
kérdésnek tartja, hogy a 
megválasztott önkormány-
zati vezetők a városokban, 
falvakban élő emberek ér-
dekében zökkenőmentesen 
tudjanak dolgozni a kor-
mányzattal. Azt mondta, az 
elmúlt négy év tapasztala-
ta, ha van összefogás, akkor 
van eredmény. „Ha össze-
fogunk, legyőzzük a válsá-
got, az árvizet, a brüsszeli 
bürokratákat, a különböző 
pénzügyi nagyhatalmakat, 
még a bankokkal szemben 
is tudunk igazságot szolgál-
tatni a magunk számára” – 
hangsúlyozta.    

Orbán Viktor közölte, ar-
ra fog bíztatni mindenkit, 
vegyen részt az önkormány-
zati kampányban. „Győzzük 
meg az embereket, magya-
rázzuk el, ismertessük meg 
velük, hogy milyen fontos 
az összefogás, és ennek tu-
datában menjenek el válasz-
tani és adják le a voksukat” 
– hangozatta a miniszter-
elnök.

Október 12-én azért is 
van különösen nagy tétje a 
választásoknak, mert nem 4, 
hanem 5 évre választjuk meg 
kerületünk vezetőit. 

Öt évre 
választunk!

Október 12-én újra szavaz az ország: a helyi 
önkormányzati képviselőket és polgármes-
tereket választjuk meg. Összeszedtük a leg-
fontosabb tudnivalókat a Nemzeti Választási 
Iroda honlapjáról. 
Hány évre választjuk a helyi önkormányzati 
képviselőket és polgármestereket?

  A helyi önkormányzati képviselőket és pol-
gármestereket az idei évtől kezdve a koráb-
bi négy év helyett már öt évre választjuk.

Külföldön élő (magyarországi lakcím nél-
küli) magyar állampolgár szavazhat-e az 
önkormányzati választáson?

  Nem, mivel nincs magyarországi lakcíme. 
Hogyan választjuk az önkormányzati kép-
viselőket a 10 000-nél több lakosú telepü-
léseken?

  A 10 ezernél több lakosú településen és a 
fővárosi kerületben a képviselők vegyes 
választási rendszerben – egyéni választó-
kerületben és kompenzációs listán – jutnak 
mandátumhoz.

  A választópolgár csak egy egyéni válasz-
tókerületi jelöltre szavazhat. A kompen-
zációs listák a kapott töredékszavazatok 
arányában kapnak mandátumot.

Kik szerepelnek a fővárosi kompenzációs 
listán?

  A fővárosi kompenzáció listán a fővárosi 
listát állító jelölő szervezet fővárosi kerü-
leti polgármesterjelöltjei és főpolgármes-
ter-jelöltje szerepel.

Hogyan választjuk a fővárosi közgyűlés tag-
jait?

  Az októberben létrejövő közgyűlés tagja 
lesz a főpolgármester, a 23 kerületi polgár-
mester, valamint kilenc tag, akik a fővárosi 
kompenzációs listáról kerülnek a testületbe.

Hogyan választjuk a polgármestert (főpol-
gármestert)?

  A polgármestert a települések (a főváros) 
választópolgárai közvetlenül választják. 
Érvényesen szavazni kizárólag egy jelöltre 
lehet. Polgármester (főpolgármester) az a 
jelölt lesz, aki a legtöbb érvényes szava-
zatot kapta.

Hány szavazólapot kapunk az önkormány-
zati választáson?

  Három szavazólapot (kerületi önkormány-
zat, kerületi polgármester, főpolgármester 
választása). Szavazni két, egymást metsző 
vonallal lehet (pl. X vagy +).

Mikor vannak nyitva a szavazóhelyiségek?
  Szavazni a szavazás napján (október 12-

én) 6 órától 19 óráig lehet.

Milyen feltételekkel tudok szavazni?
  A szavazóhelyiségben az a választópolgár 

szavazhat, aki a kinyomtatott szavazóköri 
névjegyzékben szerepel. A választópol-
gárnak igazolnia kell személyazonosságát 
(érvényes személyazonosító igazolvánnyal, 
útlevéllel vagy vezetői engedéllyel), vala-
mint a lakcímét vagy személyi azonosítóját. 
A választópolgár a fentiek után megkapja 
a lebélyegzett szavazólapokat, az átvételt 
aláírással igazolja.

Fogyatékossággal élek. Milyen segítséget 
kaphatok?

  A fogyatékossággal élő választópolgár több-
féle segítséget igényelhet választójogának 
gyakorlása érdekében, a Braille-írással el-
látott szavazósablontól az akadálymentes 
szavazóhelyiségen át a mozgóurnáig. Utób-
bit október 10. 16 óráig a helyi választási 
irodától, a szavazás napján (október 12. 
15 óráig) pedig attól a szavazatszámláló 
bizottságtól lehet igényelni, ahol a válasz-
tópolgár a névjegyzékben szerepel. Fontos, 
hogy aki mozgóurnát kért, a szavazókörben 
„hagyományos módon” nem szavazhat! 
Mozgóurnát személyesen (a polgármesteri 

hivatalokban működő választási irodák-
ban), levélben és online lehet igényelni. A 
mozgóurnát csak olyan címre lehet kérni, 
amely ugyanazon szavazókörben található, 
ahol a választópolgár lakik.

Érvényes-e a szavazat, ha nincs borítékban?
  Igen.

Ha a szavazás napján nem a lakóhelyemen 
tartózkodom, hogyan tudok szavazni?

  Az önkormányzati választáson mindenki 
csak a saját lakóhelye szerinti szavazó-
körben szavazhat. Aki azonban a lakóhe-
lye mellett bejelentett tartózkodási hellyel 
(korábbi nevén ideiglenes lakcím) is ren-
delkezik, választhat, hogy melyik telepü-
lés önkormányzatának megválasztásában 
szeretne részt venni. Ha úgy dönt, hogy a 
tartózkodási helyén akar szavazni, akkor 
kérheti átjelentkezését a lakcíme szerinti 
választási irodától. Átjelentkezni október 
10. 16 óráig kizárólag a választás kitűzé-
sét megelőzően legalább harminc nappal 
(vagyis június 23-ig) létesített tartózko-
dási helyre lehet azzal a feltétellel, hogy a 
tartózkodási hely érvényessége legalább a 
szavazás napjáig tart.

Fontos tudnivalók a szavazásról

A héten kezdődött az elszámolási 
törvény tárgyalása az Országgyű-
lésben, és még szeptemberben el is 
fogadhatják a kormány javaslatát a 
képviselők. Ezzel a bankok elszá-
moltatása egy következő, erőteljes 
szakaszába lép, ugyanis olyan tör-
vény született, amelyben benne van, 
hogy mekkora összeg jár vissza a 
devizahiteleseknek, azt hogyan kell 
nekik folyósítani, illetve később mi 
lesz ezekkel a hitelekkel. Rogán An-
tal, a Fidesz frakcióvezetője szerint 
a növekmény alig több mint a felét 
tette ki az árfolyamváltozás, a többi 
a költségek és kamatok egyoldalú 
növelése miatt történt. Ha ezeket 
az egyoldalú emeléseket egyrészt 
visszafizetik, csökken a tőke, keve-
sebb kamatot kell fizetni, és ha még 

a kamatot is visszavisszük az eredeti 
szintre, akkor egy átlag devizahiteles 
akár 25 százalékkal kevesebbet fi-
zethet. Az egyoldalú kamatemelések 
és az árfolyamrés miatt visszajáró 
összegek pedig azoknak is járnak, 
akik végtörlesztettek. 

„Szerintem, aki végtörlesztett és 
vele szemben tisztességtelenül jártak 
el, azoknak ugyanúgy visszajárnak 
a forintjai a Kúria döntése alapján, 
a mai állás szerint egyenként kell 
pert indítaniuk ennek érdekében” – 
mondta Rogán Antal, aki fontosnak 
tartja, hogy az eredeti kamatszintre 
történő visszatérés lehetőségét is 
vizsgálják. „Döntenünk kell arról 
is, hogy bevezetünk-e egy kamat-
emelési moratóriumot arra az időre, 
amíg kidolgozzuk a fair bank- és 

hitelrendszer szabályait” – mondta 
a frakcióvezető, aki szerint nem-
csak az élő szerződéssel rendelkező 
devizahitelesek kaphatják vissza a 
tisztességtelennek ítélt egyoldalú 
kamatemelések és az árfolyamrés 
miatti összeget, hanem azok is, akik 
korábban kedvezmény igénybevéte-
le nélkül kifizették hitelüket. „Az 
előbbi körbe tartozók esetében a tő-
ke csökkenéseként írja jóvá a bank 
a visszajáró összeget, az utóbbiak 
készpénzben kapják meg a pénzt. 
Annak, aki végtörlesztett és vele 
szemben tisztességtelenül jártak el, 
a mai állás szerint egyenként kell 
pert indítaniuk ennek érdekében” 
– mondta a frakcióvezető, hozzá-
téve: a kormány már felállította az 
állami tulajdonú közműholding jogi 
előkészítésével foglalkozó testüle-
tet, a rezsicsökkentés hosszú távú 
biztosítását is felügyelő holding a 
jövő év közepe táján kezdheti meg 
működését. 

A tavalyi 20 százalékos rezsicsök-
kenést követően idén a gáz ára áp-
rilistól 6,5, az áramé szeptembertől 
5,7, a táv hő ára pedig októbertől 3,3 
százalékkal csökkent, csökken. Egy 
nyugdíjas házaspárnak 115 ezer, 
egy többgenerációs háztartásban 
évente több mint 250 ezer forintot 
is jelenthet a rezsicsökkentés har-
madik üteme. 

Az árcsökkentés ezzel nem feje-
ződik be, sőt az ipari energia árát 
is lejjebb kell szorítani – jelentette 
be Németh Szilárd, a Fidesz rezsi-
csökkentésért felelős politikusa. 
„A második rezsicsökkentés után 
sikerült elérni, hogy a magyar fo-
gyasztók fizessék Európa egyik 
legalacsonyabb villamosenergia-
díját, a gázért pedig már csak Ro-
mániában fizetnek kevesebbet a 
magyar áraknál az unión belül. Az 
idei háromlépcsős rezsicsökkentés 
részeként októbertől a táv hő lesz 
olcsóbb, 3,3 százalékkal. Első lép-

csőben, áprilisban a gáz ára csök-
kent 6,5 százalékkal” – tette hoz-
zá a politikus. A törvény szerint a 
szociális intézményekben, például 
nyugdíjas otthonokban, valamint 
az önkormányzati, vagy szolgálati 
bérlakásban élőkre is kiterjesztik a 
víz- és a szemétszállítási díjak ko-
rábbi 10 százalékos csökkentését. 

Újra rezsicsökkentésElszámoltatják a bankokat
A belátható legrövidebb időn belül el kell számolniuk a bankoknak 
az ügyfelek felé a devizahiteles perekben született ítéletek jogerőre 
emelkedése után. A negyedével csökkenhetnek egy átlagos deviza-
hiteles terhei. 


